

哥林多前书一10-17

国际释经应用系列《哥林多前书》：分党分派的问题

导师们阅读页面：41-6页

- 1.教会自然地存在着各种小圈子，你认为如何影响教会？或人不可能不纷争结党，你认为呢？
- 2.哥林多教会的纷争结党对教会的危机是什么？教会各小组如何避免犯上此危机？
- 3.如果问题无法避免，我们也要学习保罗的应对方式去面对。你看得出保罗的应对方式吗？
- 4.洗礼的重要意义是什么？你对洗礼有什么看法？

Passage: 1 Corinthians 1:10-17

TNIVAC coverage: The Problem: Rival Factions

Reading for teachers: pg. 42-7

1. It is natural to have cliques in church. How, do you think, such cliques can influence the church? Or it is impossible to have no divisions in church. What do you think?
2. What was the crisis that the Corinthian believers faced? (The divisions within the Corinthian church brought what kinds of crisis to the church? )  
How can the church's small groups avoid such strife?
3. If the conflict is unavoidable, we can learn from Paul as to how to tackle it. Can you discern Paul's method?
4. What is the significance of baptism? What is your view on it?